

التاريخ: 2024/08/10

Executive Management Report for the first Six months period ended 30 June 2024

تقرير الإدارة التنفيذية حول نتائج الأعمال لفترة الستة أشهر الأولى المنتهية في 30 يونيو 2024

The company achieved AED16,680,279 net profits before tax benefits for the six months ending June 30, 2024, an increase of 22.7% compared to the first half of 2023. The net profit after tax benefits amounted to AED 16,951,397, this is due to the dividends realized from the company's investment portfolios and from the sale of some shares allocated for trading in local and Gulf portfolios, and the results can be summarized as follows:

حققت الشركة أرباحاً صافية قبل منافع الضرائب بلغت 16,680,279 درهم للأشهر الستة المنتهية في 30 يونيو 2024 بزيادة قدرها 22.7% مقارنة بالنصف الأول من عام 2023. وبلغ صافي الربح بعد منافع الضريبة 16,951,397 درهم، وذلك بسبب العائد الناتج من توزيعات الأرباح المحققة من المحافظ الاستثمارية للشركة والمحقق من بيع بعض الأسهم المخصصة للمتاجرة بالمحافظ المحلية والخليجية، ويمكن تلخيص النتائج على النحو التالي:

	فترة الأشهر الستة الأولى المنتهية في 30 يونيو 2023 First Six Months ended 30 June 2023 (AED)	فترة الأشهر الستة الأولى المنتهية في 30 يونيو 2024 First Six Months ended 30 June 2024 (AED)	
Investments Net Profits	17,307,998	20,108,068	صافي ربح الاستثمارات
Administrative expenses	(2,306,824)	(1,835,917)	المصاريف الإدارية
Finance Costs	(1,410,366)	(1,591,872)	تكلفة التمويل
Net Profit for the period	13,590,808	16,680,279	صافي الربح قبل الضرائب
Tax benefits	N/A	271,118	منافع ضريبة الشركات
Net Profit for the period after tax	13,590,808	16,951,397	صافي ربح الفترة بعد الضرائب

It should be noted that the company has a portfolio of investments in securities at fair value through profit or loss of AED 280,599,108 as well as a portfolio of securities at fair value through comprehensive income of AED 234,193,603 generating good returns (dividends).

تجدر الإشارة الى أن الشركة تمتلك محفظة استثمارات في الأوراق المالية بالقيمة العادلة من خلال الأرباح أو الخسائر بمبلغ 280,599,108 درهم وكذلك محفظة أوراق مالية بالقيمة العادلة من خلال الدخل الشامل بمبلغ 234,193,603 درهم تدران عوائد جيدة (توزيعات أرباح).



سعود ناصر المعلا - المدير العام
Saoud Nasser Al Moalla - General Manager

